

What is a Christian? ခရစ်ယာန်ဆိုသည်မှာဘာဟန်နည်း?



Ivan Edward
ဘာသာပြန်ဆိုသည်။

ဤပဟေဠိအားရယူဖို့ ရန်ကျွန်တော်ဖိတ်ခေါ်လိုပါသည်။

(၁) သင်သည်စစ်မှန်သောခရစ်ယာန်တစ်ယောက်ဖြစ်ခါကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ သွားရောက်သောသင်၏လမ်းအဖို့ကယ်တင်ခြင်းကို ရရှိပြီးဘုရားသခင်၏ဒုတိယမွေးခြင်းကိုခံယူပြီးသောခလေးဖြစ်ပါသလား?

(၂) သင်၏ဒုစရိုက်အပြစ်တို့မှ နောင်တရပြီးသင် ဝေရူအားချစ်မြတ်နိုးဖို့ ရန်သင်၏အသက်တာကိုစွန့်လွှတ်ပြီးသင်၏နလုံးသားထဲမှထိုအရှင်အားအစေခံဖို့ရန်နှင့် သင်နှင့်သက်ဆိုင်သူများသင်နှင့်အမျှချစ်မြတ်နိုးပါသလား?

(၃) သင်သည်ဒုစရိုက်အပြစ်တို့မှ အမှန်တကယ် နောင်တရပြီးဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်နှင့်ယင်းမှမည်သည့်အရာတို့ကို သွန်သင်လျက်ရှိသည်ဆိုခြင်းတို့ကို အဆက်မပြတ်နာခံမှုရှိပါသလား?

(၄) ဘုရားသခင်မိန့်မှာချက်အားလုံးတို့နှင့် သန့်ရှင်းသောထိုနှုတ်ကပတ်တော်အတိုင်းအသက်ရှင်နေထိုင်ပါသလား?

(၅) သင်သည်ဘုရားသခင်ကိုချစ်တော်မူပြီး ထို့နောက်တွင်အခြားသူများကိုအများအပြားချစ်ခြင်း(သို့မဟုတ်)မိမိကိုယ်မိမိမှဦးစွာချစ်ခြင်းမျိုး(စဉ်းစားခြင်းမျိုး) ကိုပြုလုပ်ပါသလား?

(၆) သင်သည်သခင်ယေရှုပြုလုပ်ဆောင်ရွက်တော်မူသောအရာနှင့်ပတ်သက်ထိုသခင်၏ပုံသက်သေ နောက်သို့လိုက်ပါခြင်း(သို့မဟုတ်)သင်သည်မိမိကိုယ်မိမိမှပြုလုပ်လိုမှုသောမည်သည့်အရာကိုမဆိုပြုလုပ်ပါသလား?

(၁) သင်သည်မိမိ၏အပြုအမူနှင့်အပြောဆိုတို့ကို သတိထားပါသလား?

(၂) သင်သည်စဉ်းစားဆင်ခြင်ခြင်းမျိုး(သို့မဟုတ်)တစ်စုံတစ်ရာ ကိုပြုလုပ်ခြင်းမတိုင်မှီတွင်သခင်ယေရှုသည်ထိုအရာနှင့်ပတ်သက်၍စဉ်းစားဆင်ခြင်တော်မူမည်(သို့မဟုတ်)ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်တော်မူမည်ဆိုခြင်းတို့နှင့်ပတ်သက်၍မိမိကိုယ်မိမိမှမေးမြန်းမှုမျိုးရှိပါသလား?

(၃) အခြားသောစကားရပ်တွင်မိမိကိုယ်မိမိမှ မေးမြန်းကြရမည်မှာသခင်ယေရှုသည်မည်သည့်ကိုပြုလုပ်နေတော်မူသနည်း? နှုတ်ကပတ်တော်မှ-

“သင်၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားကိုစိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ဉာဏ်ရှိသမျှအစွမ်းသတ္တိရှိသမျှနှင့်ချစ်လော့။ ဤပညတ်သည်ပဌမပညတ်ဖြစ်၏။ ထိုမှတပါးကိုယ်နှင့်စပ်ဆိုင်သောသူကိုကိုယ်နှင့်အမျှချစ်လော့ဟူသောဒုတိယပညတ်သည်ပဌမပညတ်နှင့်သဘောတူ၏။ ဤပညတ်တို့ထက်သာ၍ မြတ်သောပညတ်မရှိဟုပြန်၍မိန့်တော်မူ၏။” (ရှင်မာကုခရစ်ဝင်ကျမ်း ၁၂:၃၀-၃၁)

(၄) မည်သူသည်ကိုယ်နှင့်စပ်ဆိုင်သောသူဖြစ်သနည်း? အယောက်စိတ်တိုင်းတို့အားချန်လှပ်ထား၍ပါ။

သခင်ယေရှုသည်ကယ်တင်ခြင်းဆိုင်ရာသတင်းကောင်းအားကျွန်တော်တို့တင်နိုင်ကြသည်အတိုင်းယောက်စိတ်တိုင်းအားဝေငှပြောကြားဖို့ရန်မိန့်တော်မူထားပြီးအခြားသောစကားရပ်တွင်ကျွန်တော်တို့မည်သည့်နေရာတွင်ရှိကြစေခါမူကျွန်တော်တို့တတ်နိုင်ကြသည့်အတိုင်းဘုရားသခင်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်အားနှိုးပြားအောင်ပြုလုပ်ကြရပါမည်။ အဝတ်မရှိသူတို့ကိုအဝတ်ပေးခြင်းဆင်းရဲသားများကိုအစာကြွေးမွေးခြင်းနှင့်ကျွန်တော်တို့တတ်နိုင်ကြသည့်အတိုင်းပင်နာမကျန်းဖြစ်နေကြသူများ၊ နှလုံးကြော့နေကြသူတို့နှင့်အကျဉ်းချခံထားရသူများဆီသို့သွားရောက်ကြပြီးချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့်ခွန်အားပေးခြင်းတို့ကိုပြုလုပ်ကြရမည်ဖြစ်ခါအနိမ့်ဆုံးသင့်ထံတွင်ရေတခွက်သာရှိခဲ့လျှင်ထိုရေကိုလည်း အခြားသူအားမျှဝေရမည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်တော်တို့အားပညတ်ထားသည်မှာကျွန်တော်တို့တွင်ရှိသမျှသောအရာကိုမကျေနပ်ဖြစ်ခြင်း၊ဒေါသဖြစ်ခြင်း(တွန့်တိုသောစိတ်)တို့မပါရှိဘဲနှင့်လူတို့အားနောင်ကြီးမဲ့လွတ်လပ်စွာပေးကြရမည်ဖြစ်ကြောင်းကိုပင်ဖြစ်သည်။ သခင်ယေရှုမိန့်တော်မူထားသည်မှာသင်တို့ထိုသို့ပြုလုပ်ကြသောအချိန်တွင်ထိုအရာများဖြစ်သောအဝတ်အစား၊ကျွေးမွေးခြင်းနှင့်အလည်အပတ်သွားရောက်ခြင်းတို့မှာကိုယ်တော်ရှင်အတွက်ပြုလုပ်ခြင်းသာဖြစ်ကြောင်းမိန့်တော်မူခြင်းဖြစ်ပါသည်။ သခင်ယေရှုမိန့်တော်မူခဲ့သည်မှာ-

“ငါသည်မွတ်သိပ်သောအခါသင်တို့သည်ကျွေးကြ၏။ ငါသည်ရေငတ်သောအခါသင်တို့သည်သောက်တို့ပေးကြ၏။ ငါသည်ဧည့်သည်ဖြစ်သောအခါသင်တို့သည်ဧည့်သည်ဝတ်ကိုပြုကြ၏။ ငါသည်အဝတ်အချည်းအစည်းရှိသောအခါသင်တို့သည်အဝတ်နှင့်ဖုံးလွှမ်းကြ၏။ ငါသည်အနာရောဂါစွဲသောအခါသင်တို့သည်ကြည့်ရှုပြုစုကြ၏။ ငါသည်ထောင်ထဲမှာနေရသောအခါသင်တို့သည်ငါ့ထံသို့လာကြ၏။” (ရှင်မသုခရစ်ဝင်ကျမ်း ၂၅:၃၅-၃၆)

“ဘုတ္တံကျမ်း ၁၉:၁၇” တွင် “ဆင်းရဲသားကိုသနားသောသူသည်ထာဝရဘုရားအားချေးငှါးသောသူဖြစ်၍၊ သူပြုသောအမှု၏အကျိုးကိုဆပ်ပေးတော်မူလိမ့်မည်။” ဟု သွန်သင်ထားရှိပါသည်။

“ရှင်လုကာခရစ်ဝင်ကျမ်း ၆:၃၈” တွင်လည်း၊

“သူတပါးအားပေးကြလော့။ ပေးလျှင်သူတပါးသည်သင်တို့အားပေးကြလိမ့်မည်။ အမှန်ခြင်ရုံမျှမက၊ သိပ်နှက်လျက်၊ လှုပ်လျက်၊ လျှံလျက်ရှိခြင်းနှင့်သင်တို့ရင်ခွင်၌ပေးကြလိမ့်မည်။ အကြောင်းမူကား၊ အကြင်ချိန်တင်းပမာဏနှင့်သင်တို့သည်သူတပါးအားပေး၏။ ထိုပမာဏအတိုင်းကိုယ်ခံရကြမည်။” ဟု သွန်သင်ထားပြန်ပါသည်။

သန့်ရှင်းသောသမ္မာကျမ်းစာတော်မြတ်တွင်ကျွန်တော်တို့သည်ကောင်းသောအသီးကိုဆွတ်ခူးကြရလိမ့်မည်ဟု သွန်သင်ထားရှိပါသည်။



“ထိုသူတို့၏အကျင့်ကိုထောက်၍သူတို့၏သဘောကိုသိကြလိမ့်မည်။” (ရှင်မသုခရစ်ဝင်ကျမ်း ၇:၁၆)

“ကောင်းသောအပင်သည်ကောင်းသောအသီး၊ မကောင်းသောအပင်သည်မကောင်းသောအသီးကိုသီးတတ်၏။” (ရှင်မသုခရစ်ဝင်ကျမ်း ၇:၁၇)

ကျွန်တော်တို့ပြုလုပ်ကြသည့်အရာတို့တွင်သတိမရှိခဲ့ကြလျှင်ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းသောနှုတ်ကပတ်တော်အားနာခံမှုမရှိကြခြင်းဖြင့်သခင်ယေရှုအားနာခံကျိုးခံခြင်းမရှိကြသောမကောင်းသောအသီးကိုသာလျှင်ဆွတ်ခူးကြရလိမ့်မည်ဖြစ်ပြီး ကျွန်တော်တို့၏ကိုယ်ပိုင်တွေးတောဆင်ခြင်မှုနှင့်ခံစားမှုများအရသာအသက်ရှင်နေထိုင်ကြရပါလိမ့်မည်။ ထိုတွေးတောဆင်ခြင်မှုနှင့်ခံစားမှုများမှတစ်ဆင့်ဖြစ်ပေါ်လာသောသို့ပင်လွင့်ပါးသွားပါလိမ့်မည်။

(၁) သင်တို့သည်ဤပဟေဠိအားကျော်လွှားနိုင်ခြင်း(သို့မဟုတ်)ယင်းအားကျွန်တော်တို့ကဲ့သို့သင်တို့ဆက်လက်လုပ်ဆောင်နေကြပါသလား?

ကျွန်တော်တို့အားလုံးတို့မှာသခင်ယေရှုအားနာခံမှုရှိမှုတို့နှင့်ကျွန်တော်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ကြဖို့ရန်ရှေးချယ်သောအ

